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香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處 
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department 
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region 

 

 

更正 

 

關於2016年10月21日公布的香港知識產權公報:  

 

分項“註冊商標的貨品／服務說明重新分類”有關商標註冊編號 19380290, 19520422, 

19520424, 19520471, 19520472, 19520541, 19520776, 19520777 及 19540097 的記項應不予

理會。該等商標註冊的修訂記項已於今天公布。 

 

 

 

 

 

關於2017年01月27日公布的香港知識產權公報： 

 

分項 “接納註冊 (全文本)”，類別31-35，第20頁，商標註冊申請編號303848590的貨品說明

應為如下： 

 

Class 32 

Non-alcoholic beverages; mineral water [beverages]; aerated waters; walnut juices; 

non-alcoholic fruit juice beverages; fruit juices; preparations for making 

beverages; syrups for making beverages.  
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ERRATA 

 

In relation to the Hong Kong Intellectual Property Journal published on 21 October 

2016: 

 

Under the section “ RECLASSIFICATION OF SPECIFICATION OF GOODS OR SERVICES OR 

REGISTERED TRADE MARKS”, the entries in relation to Trade Marks Nos. 19380290, 

19520422, 19520424, 19520471, 19520472, 19520541, 19520776, 19520777 and 19540097 

should be disregarded. Revised entries in relation to those trade marks have been 

published today.  

 

 

 

 

 

In relation to the Hong Kong Intellectual Property Journal published on 27 January, 

2017: 

 

Under the section “Acceptance for Registration (Full Version)”, Class 31-35, on 

page 20, the specification of goods under Trade Mark Application No. 303848590 

should read as follows: 

 

Class 32 

Non-alcoholic beverages; mineral water [beverages]; aerated waters; walnut juices; 

non-alcoholic fruit juice beverages; fruit juices; preparations for making 

beverages; syrups for making beverages. 

 

 


